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Részvételi fórum - Idősek napi rendezvény értékelése, 

következő rendezvény tervezése, ötletelése 

Az esemény a „Közösségfejlesztés Dóc, Ópusztaszer, 

Sándorfalva, és Szatymaz összefogásával” című projekt 

keretein belül valósult meg. 

 

 

A jelenlévők köszöntése után szó esett az utolsó rendezvényünkről, ami az Idősek napi 

köszöntés volt. Értékeltük a rendezvényt és a lakosok visszacsatolásait. A közösségfejlesztő 

köszönetét fejezte ki minden segítőnek. A rendezvényről készült képek felkerültek Dóc 

község Facebook oldalára is, ahová számos pozitív értékelés érkezett. 

  

A fórum fő témája a közelgő Tök jó napi rendezvény volt. 

A rendezvény időpontját 2021. november 6.-ára, szombatra tettük. A megjelent személyek is 

jónak gondolják a dátumot. 

A közösségfejlesztő elmondta a jelenlévőknek, hogy a nyáron megrendezett szokásos 

Falunaphoz hasonló nagy rendezvényt szeretnénk megvalósítani. Célunk, hogy minden 

korcsoportot arra ösztönzünk, hogy látogassanak ki a rendezvényre és vegyenek részt a 

közösségi életben. Erre a napra közösség tagjaiból is vonnánk be személyeket a rendezvény 

lebonyolításához pl.: dekoráció készítés, kemence felfűtés és sütés, tökfaragás és 

kézműveskedés, mesemondás. 

Programelemek és jó ötlet javaslatból most sem volt hiány, köszönhetően a kreatív csapatnak. 



Terveink között szerepel többek között rajzverseny meghirdetése a helyi óvodás és iskolás 

tanulók számára, 3 korcsoportos bontásban. A rajzok szavaztatását egy számunkra is új 

módszer alapján tervezzük megvalósítani, ami az online térben, nevezetesen Dóc Község 

Facebook oldalán zajlana. A rajzok feltevését, gyűjtését Kucsora Zoltánné vállalta el Papp 

Angéla segítségével ezeket a dolgokat a Könyvtárban meg tudják oldani. A rajzokból a 

rendezvény napján kiállítást fogunk készíteni. A kiállítás készítését szintén Kucsora Zoltánné 

vállalta te Angéla segítségével. Elmondása szerint tud kérni nagy kartonokat, amire a rajzokat 

fel tudják ragasztani így könnyen mozdíthatóak lesznek a kiállításra. 

A délelőtti órák főleg a gyerekekről és családokról szólnának, őket vándorszínházi és zenés 

előadással lepnénk meg a Művelődési Házban. Lázár Margit jelezte, hogy felveszi a 

kapcsolatot a Csiga Duóval. 

Ebédre kemencében sütnénk hurkát és kolbászt, hozzá friss kenyeret és savanyúságot adnánk 

a kilátogatóknak. Az ételek és anyagköltségek egy részét pályázati forrásból tudjuk 

biztosítani. A délutáni órákban tökfaragás, színezősarok az esti lámpás felvonuláshoz lámpás 

készítésére is lehetőség lesz. 

Lázár Margit jelezte, hogy az étkezéshez minden dolgot be tud szerezni és a hozzá tartozó 

minden konyhai eszközt is rendelkezésre bocsájtotta a Dóc Községért Egyesület részéről. 

Lázár Renáta elmondta, hogy jó ötlet lenne egy kvíz összeállítása, ami Dócról szólna, illetve 

zenefelismerős feladatokat készíteni játékos formában. 

Lázár Margit jelezte ha sikerül megszervezni a helyi futballisták meccset játszanának, aminek 

mindig nagy a sikere, ezzel is több embert lehetne a rendezvényre csalogatni. Mindeközben a 

kemencében tököt sütnénk, amit uzsonnára osztanánk ki a gyerekeknek teával, a felnőtteknek 

forralt borral. Aki esetleg nem szeretné a sült tököt, annak lilahagymás zsíros kenyeret 

szolgálnánk fel. 

Faragó Dániel jelezte, hogy a közelgő óraátállítás miatt 17 órai indulással kellene a lámpás 

felvonulást tervezni a faluban, ahol az elkészített lámpásokkal, illetve a hozott lámpásokkal 

vonulnánk, amit kb. 45 – 50 perces tervezzünk. Hozzátette, hogy a tökfaragó versenyhez 

megpróbál sárga tököt keríteni. A tök minden mennyiségben jöhet a dekorálásra. 

A közösségfejlesztő itt megjegyezte, hogy mire visszaérnek a felvonulók a művelődési 

házhoz, tábortűz és meleg ital várná őket. Ebben segítségünkre lennének a helyi fiatalok, akik 

az 50 órás kötelező gyakorlatot töltenék. 

Az elkészült tökfaragások fel lesznek sorakoztatva és meg is lesznek gyújtva készen állva a 

zsűrizéshez. 

A közösségfejlesztő munkatárs, Szabó Rita itt elmondta, hogy ide lehetne tervezni a 

rajzversenyt és a tökfaragó verseny eredményhirdetését. 

Az est két fellépéssel Tervezzük egy táncos pl. néptánc és egy zenés – mulatós együttes 

meghívását. Ezekre a lista összeállt, szervezés alatt van, melyet Lázár Margit vállalt magára. 

A fellépést követően a Művelődési Ház melletti területen a kemence és tábortűz mellett 

lehetőség lesz még a megmaradt ételek elfogyasztására és beszélgetésre. 

A fórum végére mindenkinek meglett a feladata. Mivel ez egy nagyszabású rendezvénynek 

ígérkezik, két alkalommal tervezünk még egyeztetni, pontosítani, akár online formában is. 



Igaz, hogy nem sokat tudtak eljönni, de Szabó Rita közösségfejlesztő véleménye szerint a 

fórum nagyon jól sikerült és olyan programelemeket sikerült belecsempészni a rendezvénybe, 

amire korábbi években – nem csak a covid miatt – nem volt példa. 

Jó csapattal lehet jól együttműködni és dolgozni. 

 


